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CONSELL DE GOVERN 

 
A la ciutat de València, el dia 29 de novembre de 2016, a les 9’30 hores, 
a la Sala de Juntes del Rectorat, sota la presidència del rector, Esteban 
Morcillo Sánchez, i amb l’assistència de les persones que s’indiquen a 
continuació, queda constituït en sessió ordinària el Consell de Govern de la 
Universitat de València.  
 
Assistents: (Amb vot) 
 
Rector: Esteban J. Morcillo 
Sánchez. 
 
Vicerectora d’Ord. Acadèmica, 
Professorat i Sostenibilitat: Maria 
Vicenta Mestre Escrivá 
 
Vicerectora d’Estudis de Grau i 
Política Lingüística: Isabel 
Vázquez Navarro 
 
Vicerector de Polítiques de 
Formació i Qualitat Educativa: 
Ramón López Marín. 
 
Vicerector d’Internalització i 
Cooperació: Guillermo Palao 
Moreno 
 
Vicerector d’Economia, 
Infraestructures i Tecnologies de 
la Informació: Juan Luis Gandía 
Cabedo 
 
Vicerectora d’Investigació i 
Política Científica: Pilar Campins 
Falcó. 
 
Delegat d’estudiants: Jordi 
Caparrós Gutiérrez 
 
Gerent: Joan Oltra Vidal 
 

Secretària General: Maria José 
Añón Roig. 
 
Degà Fac. Filologia, Traducció i 
Comunicació: Carlos Padilla 
Carmona. 
 
Degà Fac. Ciències de l’Activitat 
Física i Esport: Vicente Añó Sanz 
 
Degà Fac. Fisioteràpia: Antonio 
Alberola Aguilar 
 
Degà Fac. Magisteri: Manuel 
Monfort Pañego 
 
Degana Fac. Física: Soledad 
Gandia Franco 
 
Degà Fac. Ciències Matemàtiques: 
Juan Luis Monterde García-
Pozuelo  
 
Degà Fac. Ciències Biològiques: 
Javier Lluch Tarazona 
 
Degana Fac. Dret. Elena Olmos 
Ortega 
 
Degà Fac. Ciències Socials: Ernest 
Cano Cano 
 
Representant departaments: 
Antoni Iradi Casal 
 
Representant departaments: 
Amadeo Fuenmayor Fernández 
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Representant departaments: Clara 
Gómez Clarí 
 
Representant Instituts 
universitaris: Francisco Alonso Pla 
 
PDI Fac. Medicina i Odontologia: 
José Manuel Almerich Silla 
 
PDI Fac. Dret: Vicente José Baeza 
Avallone 
 
PDI Fac. Filosofia i C. Educació. 
Rosa María Bo Bonet 
 
PDI ETSE: José Manuel Claver 
Iborra 
 
PDI Fac. Psicologia: Pedro Rafael 
Gil Monte 
 
PDI Fac. Geografia i Història: 
Adrián Besó Ros 
 
PDI Fac. Economia: María José 
Marín Fernández 
 
PDI Fac. Ciències Socials: Mª 
Eugenia González Sanjuán. 
 
Estudiant Fac. Psicologia: Marisa 
Císcar Gea 
 
Estudiant Fac. Economia: Pau 
Fayos Montagud 
 
Estudiant Fac. Magisteri: David 
Jiménez Hortelano 
 
Estudiant Fac. Física: Giorgia Pia 
 
PAS Fac. Medicina i Odontologia: 
Francisco Rafael Marí Grafiá 
 

PAS Fac. Economia: Pilar Catalán 
Cercós. 
 
PAS Servei Informàtica: Gabriel 
Aparicio i Pla.  
 
PAS Servei Informàtica: Fuensanta 
Doménech Roda 
 
PAS CADE: Carlos Javier López 
Benedi 
 
Representant Consell Social: 
Lourdes Soriano Cabanes 
 
Representant Consell Social: 
Francisco Puchol-Quixal  i de 
Antón 
 
(sense vot): 
 
Degà Fac.  Filosofia i C. Educació: 
Jesús Alcolea Banegas 
 
Degana Fac. Psicologia: Mª Dolores 
Sancerni Beitia 
 
Degà Fac. Medicina i Odontologia:  
Federico V. Pallardó Calatayud 
 
Degà Fac. Infermeria I Podologia: 
Julio Jorge Fernández Garrido 
 
Degà Fac. Química: Isidro Monzó 
Mansanet 
 
Degà Fac. Farmàcia: Juan Carlos 
Moltó  Cortés 
 
Directora ETS Enginyeria: Paula 
Marzal Doménech 
 
President Junta PDI: Amat 
Sánchez Velasco  
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President Junta PAS: Pedro 
Cabrera Juan 
 

Coordinador AGE: Miquel Melis 
Gregori

---------------- 
 
per a tractar els temes del següent 
 

ORDRE DEL DIA: 
 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 28 d’octubre de 
2016. 
 
2. Informe del rector.  
 
3. Nomenament, si escau, de professor honorari. 
 
4. Aprovació, si escau, de reglament regulador del procediment selectiu 
per a la contractació de professorat contractat doctor amb caràcter interí. 
 
5. Modificació, si escau, del reglament de permisos, llicències, vacances i 
situacions administratives del PDI de la Universitat de València.  
 
6.  Aprovació, si escau, de convocatòria, perfil i tribunal de la plaça núm. 
919 de professor/a contractat doctor al departament de Filologia Anglesa 
i Alemanya. 
 
7. Concessió, si escau, de venia docendi. 
 
8. Aprovació, si escau, de relació de llocs de treball del PDI de la 
Universitat de València.  
 
9. Modificació, si escau, del barem per a la concessió de premis 
extraordinaris de doctorat. 
 
10. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 
 
10bis. Aprovació, si escau, de proposta al Consell Social d’aprovació de 
modificació pressupostària d’ampliació de subvenció nominativa a la 
Fundació General de la Universitat de València. 
 
11. Modificació, si escau, dels articles 9 i 11 del Pla d’Increment de la 
Docència en Valencià. 
 
12. Torn obert de paraules. 
 

------------- 
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Excusen la seua assistència, els membres següents: 
 
. Vicerector d’Estudis de  Postgrau: Rafael Crespo García 
. Vicerector de Participació i Projecció Territorial: Jorge Hermosilla Pla 
. Vicerector de Cultura i Igualtat: Antonio Ariño Villarroya 
. Personal investigador en formació: Patricia Llopis Nadal 
 
Tot i que hi ha el quòrum suficient per a la vàlida celebració de la reunió, el 
rector declara oberta la sessió i es passa a tractar els punts de l’ordre del 
dia. 
 
Punt 1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 28 
d’octubre de 2016. 
 
El rector presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi ha 
en l’Aula Virtual de la Universitat de València.  
 
S’obre un torn d’intervencions.  
 
El degà de la Facultat de Fisioteràpia presenta modificacions que són 
acceptades.  
 
Per assentiment dels membres del consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 282/2016. “Aprovar l’acta del Consell de Govern 
de 28 d’octubre de 2016, amb la modificació següent: 
. A la pàgina 30, la darrera línia del 1r paràgraf del punt 
10 de l’ordre del dia es redacta així:  ... “És un programa 
únic que agruparia els dos programes”. 
. A la pàgina 30, el paràgraf 3r. del punt 10, acaba així: … 
“amb el vistiplau del coordinador del programa de 
doctorat actual”.  

 
Punt 2. Informe del rector. 
 
El rector comunica el condol dels membres del consell de govern pel 
traspàs dels membres de la comunitat universitària següents: 
. Sr. José Genovés San Lorenzo, company jubilat del PAS. 
. Sr. Juan Manuel Gómez Llorens, estudiant del grau de Nutrició Humana i 
Dietètica. 
 
En l’apartat de les felicitacions, transmet la felicitació: 
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. El grup de recerca LOCSUS de l’Institut Interuniversitari de 
Desenvolupament Local de la Universitat de València, dirigit pel prof. Dr. 
Joan Noguera Tur, per elaborar el Pla estratègic per a l’ocupació i 
l’emprenedoria, de l’Ajuntament de València. 
 
. El Dr. Andreu Alfaro, medalla de la nostra universitat, per rebre a títol 
pòstum, el premi  internacional Julio González de l’IVAM. 
 
. Els quatre projectes de recerca de la Universitat de València, per ser 
aprovats en el seu finançament pel Programa Europeu Interreg Mediterrani: 
 CAMP-sUmp. Campus sustainable university mobility plans in MED 
areas, dirigit pel catedràtic del departament de Metodologia de les ciències 
del comportament i membre de l’INTRAS, Dr. Pedro Valero.  
 MEDSEALITTER, Developing Mediterranean-specific protocols to 
protect biodiversity from litter impact at basin and local MPas scales, 
presentat pel Dr. Juan Antonio Raga, catedràtic del departament de 
Zoologia i director del PCUV. 
 OPEN DOORS. Designing a network of operating creative 
communities for developing a Sharing economy, investigació del professor 
Dr. Pau Rausell, del departament d’Economia Aplicada i membre de la 
Unitat de recerca en Economia de la Cultura (ECONCULT). 
 CREATIVEWEAR, Creative Clothing for the Mediterranean Space, del 
Dr. Raul Abeledo, professor ajudant doctor d’Economia Aplicada i membre 
d’ECONCULT. 
 
. El Dr. Javier de Lucas Martín, director de l’Institut Universitari de Drets 
Humans de la Universitat de València, per rebre el premi nacional Malinalli 
2016, de la Universitat Juárez Autònoma de Tabasco.  
 
. La Dra. Carmen Agulló Diaz, professora del departament d’Educació 
Comparada i Història de l’Educació, per haver sigut premiada per l’Escola 
Valenciana per la seua trajectòria individual com a investigadora.  
 
. El Dr. Fernando González Candelas, catedràtic del departament de 
Genètica, per la seua participació en AdaptNET, primera xarxa espanyola 
de recerca en genòmica de l’adaptació, xarxa integrada per 24 laboratoris 
d’onze centres de recerca de tot l’Estat.  
 
. La Sra. Carmen Crespo Toril, escriptora, per guanyar la tretzena edició 
del premi de poesia César Simón, amb el seu llibre de poemes “Teselas”, 
impulsat per la Universitat de València i l’Editorial Denes. 
 
. La revista d’innovació educativa @tic que publica el Servei de Formació 
Permanent i Innovació Educativa per obtenir el segell de qualitat de la 
FECYT 2016. 
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. El Dr. José Campos Granell, director del Servei d’Educació Física i Esports, 
per ser reelegit membre de la Comissió Permanent del Comitè Espanyol 
d’Esports Universitari (CEDU) en representació de les universitats 
espanyoles. 
 
. La Universitat de València, per la seua participació en la fira educativa 
internacional EuroPosgrados.México, celebrada a la ciutat de Mèxic i a 
Monterrey, del 5 al 8, per a donar a conèixer l’oferta d’estudis oficials de 
màsters i doctorats al país americà. 
 
.  Els deu projectes guanyadors del programa Emergents, amb els quals la 
Universitat amb col·laboració de la Regidoria de Joventut de l’Ajuntament 
de València ha premiat projectes culturals destinats a promoure a la ciutat 
de València, la integració social mitjançant la cultura.  
 
. El grup d’investigadors de l’IFIC i del departament de Física Atòmica, 
Molecular i Nuclear de la Universitat de València, per participar en l’equip 
de recerca que ha dissenyat un nou dispositiu per a aplicar radioteràpia en 
el tipus més comú de càncer de pell, el carcinoma de cèl·lules basals i en 
general, els tipus de càncer no melanoma.  
 
. El Sr. Andreu Escrivà, col·laborador en l’Institut Cavanilles, doctor en 
biodiversitat de la Universitat de València, per guanyar el vint-i-dos premi 
europeu de divulgació científica Estudi General, convocat per la Càtedra de 
Divulgació de la Ciència de la Universitat de València.  
 
. La Dra. Carmen Leal, per rebre el guardó a la millor trajectòria 
professional del Col·legi de Metges de València i es converteix en la 
primera metgessa valenciana a ser distingida amb aquest premi. 
 
. El Dr. Andrés Cervantes Rupérez, catedràtic del departament de 
Medicina, per ser distingit amb un dels premis Valencianos en la Onda 
 de l’emissora de ràdio Onda Cero.  
 
. El nostre centre YUZZ (Programa Santander YUZZ), per rebre a Atenas, el 
reconeixement d’una de les tres Best European Practices Supporting Youth 
Self-Employment, convocatòria promoguda per E.L.I.S.A.N (European 
Network for Local Inclusion and Social Action). 
 
. El servei de Publicacions de la Universitat de València, per rebre dos 
premis en el marc de l’assemblea dels dinou premis nacionals d’edició 
Universitària: 

- Premi a la millor obra de divulgació científica per Jugar a ser Dios 
de Salvador Macip i Chris Willmott. 
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- Premi a la millor col·lecció per Estètica & Crítica de Román de la 
Calle, celebrat a la UJI.  

 
. Les seleccions esportives de la Universitat de València: 

- pel bon començament en el CADU 16/17,  en guanyar la segona 
jornada. 

- I per la Medalla de plata en l’autonòmic de la marató de València.  
 
. Els nous patrons de la Fundació Bancaixa, la catedràtica Dra. Ana Lluch 
Hernández, el catedràtic Dr. Juan Viña Ribes i la professora del 
departament de Dret Mercantil, Dra.  Mª José Vaño Vaño. 
 
. La Dra. Mª Dolores Bargues Castelló, catedràtica de Parasitologia, per ser 
elegida presidenta de la Societat Espanyola de Medicina Tropical i Salut 
Internacional.  
 
. El Dr. Ismael Mingarro Muñoz, catedràtic del departament de Bioquímica i 
Biologia Molecular, per ser elegit vocal de la Societat Espanyola de 
Bioquímica i Biologia Molecular.  
 
. El Dr. Manuel Pérez Alonso, professor del departament de Genètica, per 
rebre en el seu càrrec com a president i principal promotor de l’Associació 
Espanyola d’Emprenedors Científics (AEEC), la placa d’honor de 
l’Associació Espanyola de Científics AEC 2016, per la seua tasca en la 
creació d’empreses de base científic-tecnològica. 
 
. Els investigadors Llúcia Mahiques i Maribel Prats, per guanyar amb el seu 
treball Ser, fer, pensar i conviure: Construïm l’educació infantil del segle 
XXI, el segon premi Balarma, que concedeix la FUVA en el Campus 
d’Ontinyent.  
 
. El Dr. Viña Ribes, professor del departament de Fisiologia, per haver sigut 
guardonat amb la medalla Albert Struyvenberg de l’European Society for 
Clinical Investigation (ESCI) del 2017. 
 
En l’apartat de les publicacions, felicita: 
 
. El Dr. José Manuel Pastor Monsálvez i el Dr. Carlos Peraita de Grado, 
professors del departament d’Anàlisi Econòmica, per desenvolupar un 
mètode per a calcular la rendibilitat fiscal de la despesa en universitats 
públiques, publicat en Regional Studies. 
 
A continuació, informa que s’han signat els convenis següents: 
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. Amb la Bolsa de Valencia, per a la celebració de la catorze Olimpiada 
d’Economia.  
 
. Amb l’Ajuntament de Catarroja i la Fundació Antonia Mir, per a 
desenvolupar, de forma conjunta, una programació anual d’activitats en el 
camp de la gestió cultural. 
 
En l’apartat d’actes i reunions, s’han produït els següents: 
 
. Inauguració de la Jornada El valencià en l’àmbit del dret: realitat i 
oportunitats, amb assistència de la consellera de Justícia i del conseller de 
Transparència, al Saló de Graus de la Facultat de Dret.  
 
. Inauguració de la primera Jornada de Càtedres Institucionals i d’Empresa 
amb el lema 23 anys junts, amb assistència de la directora general 
d’Universitats, Investigació i Ciència, Sra. Josefina Bueno, al Jardí Botànic. 
 
. Assistència a la inauguració al Annual Meeting del Foro Global Sur 
Valencia (jornada europea en l’encreuament + clausura) a l’Oceanogràfic, 
amb assistència del president de la Generalitat Valenciana.  
 
. Assistència al Fòrum Europa, del Sr. Rubén Alfaro, president de la 
Federació Valenciana de Municipis i Províncies, presentat pel conseller 
Vicent Soler.  
 
. Assistència a la presentació de la Llei de Memòria Democràtica i per a la 
Convivència de la Comunitat Valenciana, al Palau de la Generalitat 
Valenciana.  
 
. Inauguració de la Jornada Internacional de la Història de l’Educació Educar 
en temps de guerra, al Paranimf. 
 
. Presentació del llibre Biologia y Espíritu, del catedràtic Dr. Andrés Moya 
Simarro, que analitza els efectes de la teoria evolutiva sobre la 
consolidació de l’ésser humà, com a ésser biològic, i reflexiona sobre el 
darwinisme com a categoria metafísica amb la qual explicar el món, al 
Paranimf de la Universitat de València.  
 
. Clausura del primer congrés Paisatge, Turisme i Innovació, organitzat per 
la Universitat de València i l’Agència Valenciana del Turisme, amb 
assistència del secretari autonòmic de l’Agència Valenciana del Turisme, 
Sr. Francesc Colomer, a l’Aula Magna de l’edifici de La Nau. 
 
. Acte de lliurament de títols de nomenaments de funcionaris PAS, al saló 
d’actes d’aquest edifici.  
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. Assistència a l’acte de lliurament de premis de l’Olimpiada d’Economia, 
fase local del curs acadèmic 2015/16, amb assistència del rector de la 
Universitat Politècnica de València, a la Bolsa de Valencia. 
 
. Assistència a l’acte de signatura del Pacte Local per la Innovació en la 
Fundació InnDEA. 
 
. Onzena edició del Fòrum d’Ocupació, amb la participació de més de 
setanta empreses i institucions de vint-i-sis sectors econòmics diferents. 
 
. Convocatòria de cinc minuts de silenci per les víctimes de la violència de 
gènere, dins dels actes per a celebrar el Dia Internacional per a l’Eliminació 
de la Violència contra les Dones.  
 
. Acte de lliurament de la Medalla de la Universitat de València al professor 
catedràtic de pneumologia, Dr. Julio Marín Pardo, al Paranimf. 
 
. Acte de clausura del Centenari del Col·legi Major San Juan de Ribera, 
amb assistència del president de la Generalitat Valenciana, al Paranimf. 
 
. Comunica també la publicació en el portal de transparència de la 
informació relativa als comptes institucionals en xarxes socials de la UV. En 
ella es reflecteix el procediment per a la creació de qualsevol perfil en 
xarxes socials si es fa en nom de la Universitat de València o s'utilitza la 
imatge corporativa. També informa que s'ha dut a terme l'elaboració d'una 
guia d'ús i estil en mitjans on-line, l'engegada del registre de comptes de 
xarxes socials que roman obert, en compliment de la legislació vigent, a 
l'efecte d'inserció, modificació o esborrat dels comptes institucionals de la 
UV en xarxes socials. 
 
S’obre un torn d’intervencions.  
 
Francisco Marí informa sobre les contractacions d’interins en les diferents 
unitats administratives. En principi les situacions es van solucionar amb 
contractacions de personal per excés de tasques administratives, amb 
durades de tres a sis mesos, però no ha estat una bona solució, ja que es 
forma al personal que desprès se’n va i tampoc no comporta atur en 
moltes ocasions. Proposa fer contractacions de durada més llarga, com 
per exemple, d’interins de programa, que la seua durada és d’un màxim de 
tres anys.  
 
El president de la Junta de PAS intervé sobre la carrera professional del 
PAS. Llegeix un escrit on sol·licita, 
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“al rector, com a representant màxim del PAS de la Universitat de 
València, que pressione i que demane als estaments i òrgans públics que 
corresponga perquè s’aclarisca i es porte a bon fi, el començament i 
continuïtat de la Carrera Professional del PAS, amb un finançament a 
càrrec de la Generalitat Valenciana i que, per tant, es deixe de constants 
discriminacions al PAS respecte al personal funcionari de la Generalitat 
Valenciana.  
 
Així mateix, també demana que, com a president de la Conferència de 
Rectors de les cinc universitats públiques valencianes, tracten els cinc 
rectors aquest assumpte i facen un esforç i pressió comú per obtenir una 
homogeneïtat respecte al començament i continuïtat de la Carrera 
Professional del PAS.  
 
Per part del PAS de la UVEG, sempre el nostre rector tindrà el nostre 
recolçament respecte a aquest assumpte reivindicatiu, sempre que es veja 
que, per part de la Universitat, hi ha una total voluntat ferma per a portar 
avant, a bon port una reivindicació legítima i de dret com és la Carrera 
Professional del PAS”.  
 
Francisco Alonso dóna suport a la intervenció de Francesc Marí i, 
personalment, afegeix que ha parlat amb la Gerència i amb el rector sobre 
aquest assumpte que crea moltes disfuncions i fa que l’efectivitat siga 
més baixa. És conscient que s’està treballant en això.  
 
La degana de la Facultat de Dret afegeix que també afecta a les facultats i 
que no té sentit formar a les persones que s’han d’anar.  
 
El gerent està d’acord amb els intervinents, ja que no és eficient substituir 
les persones, però és l’impacte que produeix la normativa externa que 
tenim. Respecte d’emprar la figura d’interí de programa, es tracta d’una 
excepcionalitat que s’utilitza per a solucionar necessitats conjunturals i 
aquest és un problema estructural. És clar, que es tracta d’una situació 
delicada i la conclusió és que no es presta el servei adequat. Pren nota del 
que s’ha dit i ho estudiarà, però insisteix que les contractacions d’interins 
de programa són excepcionals i, a més a més, estem limitats pel que 
marca la taxa de reposició.  Afegeix que a la plantilla, hi ha vacants, que no 
s’han amortitzat, però no es poden cobrir per aquest motiu. Opina que 
hem d’anar amb molta cura amb les contractacions indefinides, que es 
poden convertir en un problema i produir situacions inacceptables.  
 
El rector reitera la ferma voluntat de l’equip de direcció per continuar fent 
pressió davant la Generalitat i la resta d’administracions públiques per 
avançar en el tema de la Carrera Professional del PAS, que està provocant 
un greuge comparatiu greu.  
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Punt 3. Nomenament, si escau, de professor honorari. 
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica, Professorat i Sostenibilitat 
presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 
Virtual de la Universitat de València. Es tracta d’una renovació i un nou 
nomenament que compten amb l’informe favorable de la Comissió de 
Professorat.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 
Se sotmeten a votació secreta les propostes i obtenen el resultat següent:  
 
. Renovació de Maria Conca Martínez: 36 vots a favor, 1 vot en blanc. 
. Nomenament de Mariano Moles Villamate: 33 vots a favor, 4 vots en 
blanc. 
 
Per tant, es prenen els acords següents: 
 

ACGUV 283/2016. “Nomenar professor honorari de la 
Universitat de València, En Mariano Moles Villamate 
adscrit al departament d’Astronomia i Astrofísica.” 

 
ACGUV 284/2016. “Aprovar la pròrroga com a 
professora honorària de la Universitat de València, de Na 
Maria Conca Martínez, adscrita a l’Institut 
Interuniversitari de Filologia Valenciana.” 

 
Punt 4. Aprovació, si escau, de reglament regulador del procediment 
selectiu per a la contractació de professorat contractat doctor amb 
caràcter interí.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica, Professorat i Sostenibilitat 
presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 
Virtual de la Universitat de València. Indica que aquesta proposta respon a 
l’autorització que la Conselleria ha fet perquè els ajudants doctors que 
finalitzen el seu contracte passen a contractats doctors interins. Fins al 
curs passat, la Conselleria autoritzava el nomenament com a contractats 
doctors interins a tot el professorat ajudant doctor que finalitzava el seu 
contracte, de manera automàtica, sense concurs. Per al curs 2016/17, 
l’autorització de Conselleria inclou necessàriament la realització d’un 
concurs per a accedir a la figura de contractat doctor interí. Si be es va 
insistir molt en Conselleria per continuar com en els cursos anteriors, no es 



 
 
Universitat de València. CONSELL DE GOVERN 29 DE NOVEMBRE DE 2016. 
 

-12- 

va acceptar. Aquest canvi per a accedir a la contractació com a contractat 
interí del nostre professorat implica la regulació del concurs necessari.  
 
Aquest reglament, primer es va treballar en el grup de treball de suport al 
Vicerectorat i, desprès, la Comissió de Professorat el va aprovar per 
unanimitat i també les quatre seccions sindicals. La Comissió d’Estatuts ho 
va informar favorablement. Afegeix que hem de ser conscients que es 
tracta d’un procediment de selecció per ocupar places interinament i 
s’hauria de tenir més flexibilitat.  
 
Anuncia que els concursos haurien de començar el mes de març i es farà 
una reunió abans de Nadal, amb directors i directores de departament així 
com amb els ajudants doctors que finalitzen el contracte en el curs 
2016/17, per tal d’informar de primera mà del que implica el reglament i 
els objectius de la Universitat de València en aquest procés, ja que està en 
joc el futur de persones que treballen fa sis o vuit anys amb nosaltres.  
 
S’obre un torn d’intervencions.  
 
El degà de la Facultat de Fisioteràpia demana informació sobre el fet que el 
coeficient corrector 0’2 no hi és en els barems de tots els centres.  
 
El president de la Junta de PDI intervé en la mateixa línia que la vicerectora 
i fa referència a la part no escrita del reglament. Indica que fa quatre anys 
no feien falta aquests concursos.  Demana tranquil·litat.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica, Professorat i Sostenibilitat indica 
que la docència en títols oficials no impartida en universitats públiques, 
tindrà el coeficient corrector de 0’2 per a tots els barems de centres.  
 
El rector afegeix que aquest assumpte prové d’Intervenció General de la 
Generalitat. Efectivament, fa quatre anys que Intervenció no havia dit res 
respecte a la contractació d’aquest professorat, però enguany ha canviat 
el criteri i ha assenyalat que aquesta figura necessita un concurs. 
 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 32 
vots a favor, cap en contra i 4 abstencions, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 285/2016. “Aprovar el reglament regulador del 
procediment selectiu de professorat contractat doctor amb 
caràcter interí, que s’adjunta com a annex.” Annex I. 
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Punt 5.  Modificació, si escau, del reglament de permisos, llicències, 
vacances i situacions administratives del PDI de la Universitat de València.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica, Professorat i Sostenibilitat 
presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 
Virtual de la Universitat de València. Es proposa modificar dels articles 5 a 
l’11 que es refereixen a les llicències per període sabàtic. A més s’inclouen 
les disponibilitats pressupostàries.  Compta amb l’informe favorable dels 
serveis jurídics, de la Comissió de Professorat i de la Comissió d’Estatuts. 
 
S’obre un torn d’intervencions.  
 
Francisco Alonso està d’acord amb la proposta de modificació i proposa 
una més en els apartats C.3 i C.6, en el sentit d’incloure al director 
d’institut universitari en el C.2 i el secretari d’institut en el C.6. 
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica, Professorat i Sostenibilitat 
contesta que aquesta proposta de modificació no procedeix en aquest 
reglament, sinó en el reglament de càrrecs acadèmics.  
 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 30 
vots a favor, cap en contra i 4 abstencions, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 286/2016. “Modificar el reglament de permisos, 
llicències, vacants i situacions administratives del PDI de 
la Universitat de València,  d’acord amb la proposta que 
s’adjunta com a annex.” Annex II. 

 
Punt 6. Aprovació, si escau, de convocatòria, perfil i tribunal de la plaça 
núm. 919 de professor/a contractat doctor al departament de Filologia 
Anglesa i Alemanya.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica, Professorat i Sostenibilitat 
presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 
Virtual de la Universitat de València. Afegeix que es tracta de subsanar un 
error i la Comissió de Professorat ho ha informat favorablement.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 31 
vots a favor, cap en contra i 4 abstencions, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 287/2016. “Aprovar la convocatòria de la plaça 
núm. 919 de contractat doctor, adscrita al departament de 
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Filologia Anglesa i Alemanya, i informar favorablement el 
seu perfil i tribunal, d’acord amb la documentació que 
s’adjunta com a annex.” Annex III. 

 
Punt 7. Concessió, si escau, de venia docendi.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica, Professorat i Sostenibilitat 
presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 
Virtual de la Universitat de València. Compta amb informe favorable dels 
corresponents departaments. 
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 
Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 
 

 ACGUV 288/2016. “Concedir venia docendi al 
professorat que es relaciona en l’annex adjunt, per a 
impartir la docència que s’hi indica, al Centre 
Universitari EDEM o a l’Escola Universitària Nuestra 
Señora del Sagrado Corazón de Castelló, durant el curs 
2016/2017.” Annex IV. 
 

Punt 8. Aprovació, si escau, de relació de llocs de treball del PDI de la 
Universitat de València.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica, Professorat i Sostenibilitat 
presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 
Virtual de la Universitat de València. Indica que es presenta l’actualització 
de la plantilla de PDI amb places noves o modificades i incorpora la taxa de 
reposició, les places d’investigadors i els canvis d’àrea de coneixement. 
Aquesta proposta es va aprovar per unanimitat en la Mesa Negociadora i 
en la Comissió de Professorat.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 
Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 289/2016. “Aprovar la relació de llocs de treball 
de PDI de la Universitat de València, que s’adjunta com a 
annex.” Annex V. 
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Punt 9. Modificació, si escau, del barem per a la concessió de premis 
extraordinaris de doctorat.  
 
El rector cedeix la paraula el director de l’Escola de Doctorat, professor 
José Vicente Bagán, que ha estat convidat per al tractament d’aquest 
punt juntament amb el secretari de l’Escola, Ismael Mingarro. 
 
El director de l’Escola de Doctorat indica que la proposta de modificació 
respon a la necessitat d’ajustar la norma al decret que regeix els estudis 
de doctorat. Afegeix que es va constituir una comissió de dinou persones, 
de diferents àrees de coneixement, que van passar el seu acord a la Junta 
Permanent, la qual ho va aprovar per unanimitat, posteriorment la 
proposta va ser presentada al Comitè Directiu de l’Escola de Doctorat on 
de nou va ser aprovada per unanimitat i va fer la proposta al Consell de 
Govern. 
 
El secretari de l’Escola de Doctorat explica el procés d’elaboració del 
barem. Fa nou mesos s’iniciaren les reunions on es tractà, primer, el barem 
general, marcant els punts millorables i es posà l’èmfasi en els premis 
extraordinaris de doctorat, potenciant la qualitat i l’ajust al decret.  
 
Destaca que el barem té tres apartats fonamentals: Internacionalització, 
qualitat i altres mèrits. 
 
L’objectiu va ser treballar el barem general perquè fóra més ajustat a la 
realitat de la nostra Universitat. Es va fer un estudi sobre el nombre de 
premis extraordinaris dels darrers 8 cursos acadèmics i es va decidir 
desdoblar dues àrees de coneixement: Medicina, que es divideix en 
Medicina i Odontologia i en Infermeria i Fisioteràpia; i Filosofia i Ciències de 
l’Educació, que es desdobla en Filosofia i ciències de l’educació i en 
Magisteri.  
 
En lloc de tenir un barem per a cada àrea, s’ha intentat tenir barems més 
generalistes, la qual cosa ha permès presentar presentar un nombre més 
reduït de barems específics, per a la elaboració dels quals es van realitzar 
un seguit de reunions paral·leles amb representants de totes les branques 
de coneixement. 
 
S’obre un torn d’intervencions.  
 
Francisco Alonso agraeix l’esforç i el treball d’homogeneïtat en l’àrea 
d’Economia i Sociologia. Fa referència a les cites derivades de les tesis i 
pregunta perquè aquest criteri no s’ha recollit en l’àrea de ciències 
bàsiques o en l’àrea d’enginyeria. 
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El degà de la Facultat de Farmàcia opina que cal valorar positivament el 
treball que s’ha fet, però planteja els seus dubtes pel que fa al tema de la 
comunicació i, respecte del barem general, la valoració sobre el nombre de 
treballs, pot suposar una vulneració. Opina que s’ha de tenir molta cura.  
 
D’altra banda, pel que fa als barems específics, opina que en l’apartat 4, es 
perjudica a les àrees que no tenen publicacions en revistes d’impacte, o 
doctorats amb publicacions en un àrea que té una puntuació addicional de 
+ 5 punts. Com a exemple, posa el cas que la revista no tinga tant 
impacte, aleshores tindrà una valoració addicional de 3 punts i això no li 
sembla correcte. Demana que es considere si es vulnera el principi 
d’igualtat i opina que s’hauria de retirar.  
 
José Manuel Almerich manifesta el reconeixement al treball que s’ha fet i 
agraeix les explicacions del director i del secretari de l’Escola de Doctorat. 
Dóna l’enhorabona per aquesta tasca.  
 
El degà de la Facultat de Medicina i Odontologia indica que l’àrea de 
Medicina s’ha subdividit. L’Escola de Doctorat i el professorat que ha 
intervingut han fet un esforç que no és habitual, que demostra una 
adaptació complexa i que l’esperit de l’Escola ha estat arribar a un consens 
ample mitjançant treballs de molta complexitat. Opina que no és adequat 
fer retocs ara. L’esforç que s’ha fet valora la qualitat i li dóna el seu 
suport.  
 
El degà de la Facultat de Ciències Socials planteja els seus dubtes sobre 
l’elaboració del barem específic d’Economia i Sociologia i pregunta si en 
l’àrea d’Economia i Sociologia hi ha persones de Ciències Socials.  
 
El secretari de l’Escola de Doctorat contesta que hi ha cinc persones que 
no eren de l’àrea de Sociologia.  
 
El degà de la Facultat de Ciències Socials pregunta si hi ha algun llistat dels 
programes de doctorat adscrits a àrees de coneixement.  
 
El degà de la Facultat d’Infermeria i Podologia agraeix el treball que han fet 
la Comissió i l’Escola de Doctorat i sobretot, la posterior separació de les 
àrees. Anuncia que també sol·licitarà la separació d’Infermeria de 
Fisioteràpia. 
 
El degà de la Facultat de Fisioteràpia dóna suport al document, manifesta 
el seu agraïment i destaca que l’objectiu vaja adreçat a la qualitat de les 
tesis doctorals.  
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El degà de la Facultat de Ciències de l’Activitat Física i l’Esport (CAFE) 
comparteix la intervenció del degà de Ciències Socials perquè l’àrea del 
CAFE no hi és en cap lloc. Demana que es tinga en compte la quantitat de 
tesis doctorals presentades. 
 
La degana de la Facultat de Dret agraeix el treball fet i les especificitats 
per àrees. 
 
El secretari de l’Escola de Doctorat contesta els intervinents que es va 
concloure que la majoria de contribucions són massa recents com per a 
donar puntuacions a les cites, però es podria estudiar per al proper any, el 
que s’ha volgut fer és destacar les contribucions més rellevants. Pel que fa 
al barem específic de Ciències Bàsiques i d’Enginyeria, reconeix el plus de 
puntuació que es dóna per impacte de les publicacions, però eixa va ser la 
decisió que es va prendre després de moltes reunions en les que es va fer 
evident la voluntat de tots els representants d’intentar donar un 
reconeixement a aquelles contribucions publicades a les revistes d’alt 
impacte. Respecte de l’àrea de Sociologia, des de la Subcomissió es va 
demanar participació i no hi hagué resposta. Afegeix que la majoria dels 
noms de les àrees són heretats de l’anterior gestió dels Estudis de 
Doctorat, que l’adscripció dels programes de doctorat, depèn del centre 
on s’adscriguen aquests i que, en tot cas, cadascun dels candidats pot 
sol·licitar un canvi d’adscripció en el moment de presentar la seua 
sol·licitud, si així ho creu oportú, aportant un informe raonat. Finalment 
indica que estan oberts a crear noves àrees i barems específics, en vistes 
a futures convocatòries.   
 
S’obre un segon torn d’intervencions.  
 
Francisco Alonso en vistes a la resposta donada, es mostra satisfet pel fet 
que es puguen afegir nous criteris, ja que no entén que hi haja criteris 
diferents per a alguns centres.  
 
El degà de la Facultat de Farmàcia planteja, en el cas del factor d’impacte, 
que es tracte de forma relativa i no absoluta, ja que, segons és la seua 
opinió, hi ha programes de doctorat que tenen tractaments diferents.  
 
El degà de la Facultat de Ciències Socials, indica que el fet que les àrees 
d’Economia i Sociologia vagen unides és perquè anys enrere estaven 
juntes físicament, però ara ja no és així. Anuncia, en vistes al futur, que 
estudiarà aquest assumpte i més endavant farà una proposta.  
 
El secretari de l’Escola de Doctorat indica que el tema del factor de 
l’impacte va ser molt debatut. El que s’intenta amb aquesta actualització, 
és que totes les àrees de coneixement, intenten publicar en revistes 
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d’impacte, i que aquelles que ho aconseguisquen, tinguen la possibilitat de 
rebre, almenys, un xicotet increment en la seua valoració. 
 
Finalment, contesta al degà de la Facultat de Ciències Socials que sempre 
es pot demanar el trasllat de la candidatura a una altra àrea. A més, anima 
al senyor degà a fer una proposta de modificació de qualsevol punt, si 
escau, per a la propera convocatòria. 
 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 29 
vots a favor, cap en contra i 4 abstencions, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 290/2016. “Modificar el barem per a la concessió 
de premis extraordinaris de doctorat, d’acord amb el text 
del qual s’adjunta com a annex.” Annex VI. 

 
Punt 10. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de 
col·laboració. 
 
El vicerector d’Economia, Infraestructures i Tecnologies de la Informació 
presenta el conveni per a la construcció del Centre Nacional de Dosimetria, 
al Parc Científic, d’acord amb el text que hi ha a l’Aula Virtual de la 
Universitat de València. Anuncia que es constituirà una comissió paritària i 
que a la finalització del conveni, les obres passaran a ser patrimoni de la 
Universitat de València.  
 
A continuació la vicerectora d’Investigació i Política Científica i el 
vicerector d’Internacionalització i Cooperació presenten els convenis 
corresponents a la seua àrea de treball i fan referència a la documentació 
que hi ha en l’Aula Virtual de la Universitat de València.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica, Professorat i Sostenibilitat 
presenta el conveni amb l’Agència Valenciana d’Avaluació i  Prospectiva 
amb la idea d’obrir convocatòries per als sexennis.  
 
Finalment, la secretària general, en absència del vicerector d’Estudis de 
Postgrau, presenta el conveni amb la Universitat de Ferrara, i fa referència 
a la documentació que hi ha en l’Aula Virtual. Mitjançant aquest conveni 
s’aconsegueix una doble titulació de màster en investigació matemàtica de 
les universitats de València i Politècnica de Valencia per una banda, i la 
Universitat de Ferrara (Itàlia), per altra. 
 
 
S’obre un torn d’intervencions.  
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José Manuel Claver indica, respecte al conveni amb l’AVAP, que hi ha 
universitats que tenen convenis semblants, però inclouen altres figures, 
com els investigadors del programa Ramon i Cajal o Juan de la Cierva.  
 
Clara Gómez intervé en el mateix sentit i pregunta si es podrien incloure.  
 
El degà de la Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació pregunta 
quines són les contraprestacions per a la Universitat de València, en el cas 
del conveni sobre la construcció del Centre Nacional de Dosimetria.  
 
La degana de la Facultat de Dret felicita pel conveni amb Microsoft Ibèrica, 
ja que opina que és molt favorable per a la nostra Universitat i li dóna el 
seu suport.  
 
El president de la Junta de PDI intervé sobre el conveni amb l’AVAP per 
adonar-se de la incongruència que suposa el que permet el conveni i el que 
diu el reial decret, on es reconeix un dret que, ara, es va a devaluar. 
 
D’altra banda, planteja els seus dubtes respecte al conveni amb Ribera 
Salut. Finalment, un prec, que els convenis es posen on pertoca. És un 
problema d’ubicació de la documentació.  
 
La vicerectora d’Investigació i Política Científica, sobre el conveni amb 
l’AVAP, indica que els sexennis estan circumscrits al Pla d’Estabilització 
dels Investigadors, que és la única normativa aprovada que tenim. Els 
investigadors del programa Ramon i Cajal han de tenir un període de cinc 
anys per a aconseguir l’I3 i desprès, passen a altre període de cinc anys, 
on entren en el Pla d’Estabilització i poden demanar els sexennis. Per tant, 
s’han d’estabilitzar per a tenir reconeguts els sexennis. 
 
Pel que fa al conveni amb Ribera Salut és idèntic a altres convenis ja 
signats del mateix tipus, i respecte de la ubicació, els convenis que 
presenta l’OTRI són en compliment de l’article 83 de la LOU. 
 
El vicerector d’Economia, Infraestructures i Tecnologies de la Informació 
contesta al degà de la Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació que el 
Centre Nacional de Dosimetria havia d’estar en el Parc Científic perquè la 
Universitat tingués els avantatges que suposa i, desprès, l’edifici passés a 
ser de la nostra propietat.  
 
Antoni Iradi pregunta si els criteris de l’ANECA i de l’AVAP són iguals.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica, Professorat i Sostenibilitat 
contesta que són similars.  
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El rector indica que es retiren els convenis amb l’Ajuntament de Gandia i 
amb el CAU Rugby, atesa l’absència dels vicerectors corresponents.  
 
Per assentiment dels membres del conveni, es prenen els acords següents: 
 

ACGUV 291/2016. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració entre la Tresoreria General de la Seguretat 
Social, l’Institut Nacional de Gestió Sanitària i la 
Universitat de València. Estudi General, per a l’execució 
del protocol subscrit entre aquesta i el Ministeri de 
Sanitat, Serveis Socials i igualtat, en relació a l’articulació 
de la cessió gratuïta d’un dret de superfície en una 
parcel·la, propietat de la Universitat de València, per a la 
construcció de les dependències del Centre Nacional de 
Dosimetria, d’acord amb el text que s’adjunta com a 
annex.” Annex VII. 

 
ACGUV 292/2016. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració entre Ribera Salud II, UTE llei 18/82 i la 
Universitat de València. Estudi General, el text del qual 
s’adjunta com a annex.” Annex VIII. 
 
ACGUV 293/2016. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració entre el Club Gimnàsia Rítmica l’Almara de 
Burjassot i la Universitat de València. Estudi General, 
mitjançant la Facultat de Ciències de l’Activitat Física i 
l’Esport,  el text del qual s’adjunta com a annex.” Annex 
IX. 
 
ACGUV 294/2016. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració entre Boluda Corporación Marítima, S.L i la 
Universitat de València. Estudi General, per a 
desenvolupar activitats d’interès general  el text del qual 
s’adjunta com a annex.” Annex X. 
 
ACGUV 295/2016. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració entre l’Ajuntament de Manises i la 
Universitat de València. Estudi General, el text del qual 
s’adjunta com a annex.” Annex XI. 
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ACGUV 296/2016. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre la Universidad Tecnológica de 
Pereira (Colombia) i la Universitat de València. Estudi 
General, el text del qual s’adjunta com a annex.” Annex 
XII. 
 
ACGUV 297/2016. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre la Ternopil Ivan Puluj 
Natiional Technical University (TNTU) (Ucraine) i la 
Universitat de València. Estudi General, el text del qual 
s’adjunta com a annex.” Annex XIII. 
 
ACGUV 298/2016. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre la Universitatea Tehnica Din 
Cluj-Napoca, Centrul Universitar de Nord, Baia Mare 
(Romania) i la Universitat de València. Estudi General, el 
text del qual s’adjunta com a annex.” Annex XIV. 
 
ACGUV 299/2016. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre el American College of Greece 
(Grecia) i la Universitat de València. Estudi General, el 
text del qual s’adjunta com a annex.” Annex XV. 
 
ACGUV 300/2016. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre el Institut Suisse de Droit 
Comparé (Suiza) i la Universitat de València. Estudi 
General, el text del qual s’adjunta com a annex.” Annex 
XVI. 
 
ACGUV 301/2016. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre l’ONGD Medici Mundi 
Mediterrània i la Universitat de València. Estudi General, 
el text del qual s’adjunta com a annex.” Annex XVII. 
 
ACGUV 302/2016. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració entre Microsoft Ibérica i la Universitat de 
València. Estudi General, per a la creació de la càtedra 
Microsoft sobre privacitat i transformació digital, el text 
del qual s’adjunta com a annex.” Annex XVIII. 
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ACGUV 303/2016. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració entre l’Agència Valenciana d’Avaluació i 
Prospectiva per a l’avaluació de l’activitat investigadora 
del personal docent i investigador i del personal 
investigador contractat a l’empar del programa marc per 
a la contractació de personal investigador doctor de la 
Universitat de València i la Universitat de València. 
Estudi General, el text del qual s’adjunta com a annex.” 
Annex XIX. 
 
ACGUV 304/2016. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració entre la Università degli Studi di Ferrera,  la 
Universitat Politècnica de València i la Universitat de 
València. Estudi General, el text del qual s’adjunta com a 
annex.” Annex XX. 
 

Punt 10.bis. Aprovació, si escau, de proposta al Consell Social 
d’aprovació de modificació pressupostària d’ampliació de subvenció 
nominativa a la Fundació General de la Universitat de València. 
 
El gerent presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi 
ha en l’Aula Virtual de la Universitat de València. Afegeix que la 
consignació pressupostària és insuficient i per això es proposa 
l’ampliació.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 

ACGUV 305/2016. “Proposar al Consell Social l’aprovació 
de la modificació pressupostària d’ampliació de subvenció 
nominativa per un import de 90.000 euros,  a la Fundació 
General de la Universitat de València, l’expedient de la 
qual s’adjunta com a annex.” Annex XXI. 
 

Punt 11. Modificació, si escau, dels articles 9 i 11 del Pla d’Increment de la 
Docència en Valencià. 
 
El rector comunica que es retira aquest punt per tal de continuar amb les 
negociacions.  
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Punt 12. Torn obert de paraules.  
 
Marisa Ciscar llegeix un escrit que s’adjunta com a annex XXII a aquesta 
acta, sobre el pla d’increment de la docència en valencià respecte dels 
postgraus i màsters. Demana fermesa i responsabilitat i a la vicerectora 
d’Estudis de Grau i Política Lingüística li demana una reunió per a tractar 
aquest assumpte.  
 
David Jiménez indica que pel maig es va parlar de les necessitats de la 
universitat per incidències d’inici de curs. A hores d’ara, les necessitats 
encara hi són. Sol·licita una reunió per a tractar aquest assumpte i buscar 
solucions.  
 
Giorgia Pia pregunta al vicerector d’Economia, Infraestructures i 
Tecnologies de la Informació en quina situació hi són les negociacions amb 
l’Ajuntament de València, sobre el transport públic als diferents campus 
universitaris. 
 
El president de la Junta de PDI transmet la necessitat de reprendre el tema 
de la negociació col·lectiva amb la Conselleria perquè no s’allargue 
indefinidament. 
D’altra banda pregunta si s’ha aconseguit algun avanç en el tema del 
transport al Campus dels Tarongers, ja que la freqüència dels autobusos 
s’ha deteriorat molt. 
 
La degana de la Facultat de Física planteja el problema sorgit en els 
centres sobre la gestió administrativa dels doctorats. Opina que ha 
d’haver-hi suport administratiu i demana a la Gerència o a l’equip de 
direcció alguna indicació, ja que l’Escola de Doctorat no té personal.  
 
El degà de la Facultat de Física indica que al Campus de Burjassot ha 
coincidit que els dos metges estan de baixa per malaltia. Tot atenent que 
en aquest Campus són habituals les pràctiques de laboratori i que hi ha 
molt de personal treballant per les vesprades, hauria d’haver alguna forma 
de contractació per a pal·liar els problemes que pogueren haver-hi. 
Demana un esforç per buscar solucions. 
 
Antoni Iradi indica que, enguany, s’han llegit moltes tesis doctorals i molts 
dels nous doctors volen assistir a l’acte d’investidura. Demana que 
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s’estudie la possibilitat d’augmentar el nombre d’actes d’investidura de 
doctors perquè puguen assistir-hi. 
 
El vicerector d’Economia, Infraestructura i Tecnologia de la Informació 
contesta Giorgia Pia i al president de la Junta de PDI que té prevista una 
segona reunió amb l’Ajuntament de València per insistir i/o confirmar el 
que li va dir el regidor sobre l’assumpte dels transport públic.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica, Professorat i Sostenibilitat 
contesta al degà de la Facultat de Física que a Burjassot, s’han produït 
dues baixes per malaltia i està d’acord que fa falta el servei mèdic. S’està 
estudiant la forma de cobrir les baixes.  
 
Pel que fa a la contractació de professorat per incidències d’inici de curs 
també està d’acord i per això se sol·licita, insistentment, als directors i 
directores de departaments que ens comuniquen els contractes del 
professorat que s’han de renovar, la qual cosa agilitza la gestió. En cas 
contrari, cal convocar concurs i és molt més complicat. La Facultat de 
Magisteri té necessitats especials i continuem treballant en eixe sentit, 
però la taxa de reposició ens limita traure places. 
 
Finalment, el rector pren nota de l’escrit que ha llegit Marisa Ciscar.  
 
I com que no hi ha més assumptes que tractar, es clou la sessió a les 
12,45 hores, de la qual cosa, com a secretària general, estenc aquesta 
acta.  
 
Vist i plau 
El rector 
 
 
Esteban Morcillo Sánchez. 


